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Brattvåg Rotaryklubb 

 

 

 

 

Dato: 09.01.2024 
Stad: Hautunet 

Møteleiar: Presidenten 

Talet på frammøtte 

medlemmer/gjestar: 17 

Hovedinnslag: Presidenten har 

ordet/komitéarbeid 

President  Audun Klev åpna møtet 
og ønska velkommen til  nytt år og  
vårsesjonen. Orienterte kort om 
ulike klubbsaker og aktiviteter i 
klubber rundt oss. 
Resten av møtet vart sett av til 
komiteaktiviteter. 
Planlegging og tilrettelegging av 
det neste halve året var i fokus. 
Praten gjekk livleg rundt borda. 
Tydeleg kjekt å møtast igjen. 

                                  ThG 

 

Dato: 16.01.2024 
Stad: Hautunet 

Møteleiar: Cathrine 

Talet på frammøtte 

medlemmer/gjestar: 28/10 

Hovedinnslag:: 
 

Demensteamet i Haram 
kommune 
v/Sølvi Barstad og Ann Cathrine 
Nyhammer 
 

 
 
Åpent møte der 28 rotaryanere 
møtte saman med 10 gjester, 
hovudsakleg frå Pensjonist-
foreninga. 
Dei to engasjerte foredrags-
haldarane fortalde ivrig om 
demensproblematikken. 
Begge to arbeider 20% deltid 
innafor dette området. 
Starta i 2015 med Eidet 
Omsorgsenter som utgangspunkt. 
Dette er eit aukande problem i 
samfunnet vårt. 
Det vert forska mykje på dette 
området, men løysinga ligg 
fortsatt langt fram i tid. 
Viktig å behandle personer med 
demens med respekt.  
Mestring og aktivisering er 
sentrale områder å stimulere. 
Eit aktuelt tema er å gi desse tid til 
å uttrykke seg. 
Bruk av musikk og sang i tillegg til 
visuell tilnærming kan vere 
innfallsvinkler som gir lettere 
kommunikasjon. 
Orienterte om demens og sine 
underdiagnoser som Alzheimer, 
frontaltempotal, vaskulær, Lewry 
og demens ved Parkinson. 

 
 

 
 
Viktig at dette er eit lavterskel 
tilbud. Arbeidsoppgåvene vert å 
kartlegge og utrede. 
Oppgåvene blir å følge opp 
pasienter og pårørande. Samtale 
og informasjon og orientere om 
rettigheter er sentrale områder. 
Takker dei to forfragsholdere for 
eit engasjerande tema.     

                                           ThG 

Dato: 23.01.2024 
Stad: Hautunet 

Møteleiar: Presidenten 

Talet på frammøtte 

medlemmer/gjestar: 40 

Hovudpost : Vinsmaking ved 
Øyvind Haugen. 
President Audun åpna møtet. 
Orienterte om klubbsaker og 
nemde spesielt  konserten med 
Ukrainsk kor på rundtur 
i Norge. Spjelkavik Rotaryklubb 
står for det lokale ansvaret med 
arr. 
Arne Tande orienterte om vegen 
rundt Synnalandsvatnet og ein 
lokal patriot som har donert Kr 
200.000 til oppgradering av vegen. 
 

 
Øyvind Haugen hadde tatt føre 
seg røde viner frå Portugal. Hadde 
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ei kort orientering der han 
fortalde at det finnes 248 ulike  
druesorter i Portugal. Dei meste 
kjende områder er Duoro, 
Alantejo, Setubal og Dao. 
Så var det over til den praktiske 
delen av møtet. Dette var nok det 
dei aller fleste hadde sett fram til. 
Kåring av den beste vinen vart 
utført på dei ulike borda. Med vin 
som med mykje anna sprika 
resultata. 
Alltid ei populært tema på møta 
våre, noko som frammøtet viser. 

Takker Øyvind for eit lærerikt 
møte.                                   ThG 
 

Dato: 30.01.2024 
Stad: Hautunet 

Møteleiar: Presidenten 

Talet på frammøtte 

medlemmer/gjestar: 20 

Hovudpost : Dugnad – 
montering av fotografiane til 
omsorgssentra. 
 

President Audun åpna møtet. 
 
Jorunn U Fjørtoft orienterte om 
planer og vidareutvikling av 
bygdeparken. 
Dei ser føre seg ei oppgradering 
med mellom anna eit marked. Det 

vart spørsmål om ein 
dugnadsinnsats frå Brattvåg 
Rotaryklubb. Dette vert truleg  
aktuelt på hausten 2024. 
Hjørdis Skaar orienterte om 
programmet våren 2024. 

 
Resten av møtet vart via til 
ferdigstilling av bilder som skal 
hengast opp på Haram Sjukeheim 
og Eidet Omsorgsenter.  
Stort engasjement av 
medlemmane i klubben. 
Marthe Fjørtoft frå Haramsnytt 
var også tilstades i forbindelse 
med markedsføring av prosjektet.  

                                                     ThG 

Dato: 06.02.2024 
Stad: Hautunet 

Møteleiar: Presidenten 

Talet på frammøtte 

medlemmer/gjestar: 30 

Hovudpost : Nytt frå nye 
Haram kommune v/Inger 
Synnøve Remme 
Presidenten åpnet møtet med å 

minne oss om at det var Samenes 

nasjonaldag. 

Inger Synnøve snakket om viktigheten 

av lokalt næringsliv inn i skolen og 

nevnte Guttorm Ulla som en pådriver 

i dette. Stikkord er partnerskap i 

skolen og ungt entreprenørskap. 

 

Hun snakket også om utfordringene 

med integrasjon av Ukrainere og 

problemer med å skaffe boliger og 

arbeid. Det kommer 70 nye fra 

Ukraina i år. 

Det ble stilt spørsmål om samarbeidet 

mellom Ålesund og Haram etter 

fradelingen – til det svarte hun at det 

går greit. 

Temaet Nordvest Nett og 

strømmangel ble også diskutert uten 

noen klar konklusjon, men det er også 

en utfordring.                                LS 

Dato: 13.02.2024 
Stad: Nogva, Søvik 

Møteleiar: Presidenten 

Talet på frammøtte 

medlemmer/gjestar:  

Hovudpost : Driftsbesøk på 
Nogva v/Kjell Norvoll 

Nogva ble startet 18/6-1913 av to 

brødre (18 og 19 år gamle) og 

selskapet fikk navnet Brødrene Nogva 

Motorverkstad. 

Den første motoren ble det produsert 

760 stk av og et fint eksemplar står 
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utstilt i lokalene. I dag har Nogva 400 

motorer på lager og skal være best på 

levering og service. 

Samarbeidspartnere er John Deere, 

Scania og Cummins. Nogva 

produserer egne gir og propeller og 

setter dette sammen med motorene 

og leverer komplette pakkeløsninger. 

De produserer også aggregater med 

en fordeling i produksjonen på 50% 

av aggregat og 50% av 

motorløsninger. 

 

Nogvagruppen består av 7 enheter i 

Norge og de har god ordrereserver. 

De setter stadig nye 

omsetningsrekorder. 

Nogva er på vei inn i den nye tidsalder 

med utvikling av produkter basert på 

kunstig intelligens og ble nylig kåret til 

årets ringvirkningsbedrift av DNB. 

Se også hjemmesiden www.nogva.no 

                                                          LS 

Dato: 19.02.2024 
Stad: Hautunet 

Møteleiar: Presidenten 

Talet på frammøtte 

medlemmer/gjestar: 24 

Hovudpost : Seaonics v/Jarle 
Ødegård 

Jarle Ødegård besøkte klubben denne 

kvelden og presenterte bedriften 

Seaonics AS, som ble startet i 2011 av 

Stig Espeseth, ICD og Vard. De leverer 

diverse utstyr til både gangveier og 

kraner. 

Etter 13 år er de nå 130 ansatte og 

omsatte i 2022 for ca. MNOK 500. 

De driver både salg, prosjektering og 

engineering i egne lokaler. 

Hovedproduktet er elektriske vinsj 

pakker som gir stor besparelse på 

drivstoff sett opp mot hydrauliske 

løsninger. Kraner og gangveier leveres 

til både fiskebåter og båter som 

server vindmølleparker til havs. 

Løsningen deres gjør at krantuppen 

kompenserer for bølger mm slik at 

kraningen blir både sikker og 

nøyaktig.  

 

Selskapet har også eget tavleverksted 

og krandeler produseres i Polen, 

Romania, Kina mm. De jobber også 

opp imot autonome båter og 

simulering/trening av personell. 

Se også hjemmesiden 

www.seaonics.no                LS 

Dato: 01.03.2024 
Stad: Brattvåg fjordhotell 

Møteleiar: Presidenten 

Talet på frammøtte 

medlemmer/gjestar: 52 

Hovudpost : Årsfest 

Alle var samlet i lobbyen der det ble 

servert aperitiff, og vi fikk tid til 

mingling før vi gikk til spisesalen. 

Her ønsket president Audun en hel 

"kortstokk" gjester velkommen til 

årsfesten og overlot ordet til 

seremonimester Bjørn Johnsen.  Han 

startet opp med kong Haralds skål og 

vi sang Kongesangen. 

Kari Hagen (fløyte) og Ivar Holsvik 

(piano) fremførte tre kjente 

musikkstykker. 

Forretten og vinen ble servert etter 

hva vi hadde bestilt. 

Elsa Farstad leste to egne dikt, "Ny 

bil" og "Pakningsvedlegg",  

Etter hovedretten (bacalao og 

kjøttgryte) kom "Presidentens 

time".  Tildeling av Paul Harris 

Fellowship til Jorunn Ulstein Fjørtoft 

og Bjørn Sandnes for innsatsen i 

klubben og for bygda.  

 
Videre ble Roar Sperre tatt opp som 

medlem i klubben, med Ole Petter 

Årsund som fadder. 

 
Sylvei Vik takket fra Inner Wheel for 

invitasjonen og kommenterte 

forandringene som har foregått både i 

Rotary og i Inner Wheel. 

Desserten besto av et rikholdig 

kakebord. 

Til slutt takket Anne-Marit for maten 

og et hyggelig taffel. 

http://www.nogva.no/
http://www.seaonics.no/
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Da var det tid for utlodning der 

inntekten går til utbedring av 

lysløypa. 

En artig quiz med spørsmål ang. 

sjokolade, ledet av Hilde, avsluttet 

det alle mente var en hyggelig kveld. 

                                                        HG 

Dato: 12.03.2024 
Stad: Hautunet 

Møteleiar: Cathrine 

Talet på frammøtte 

medlemmer/gjestar:  

Hovudpost: Fritt møte 

Fritt møte ledet av Cathrine. 

Hilde orienterte om Ryddedagen i 

Brattvåg 20. april. 

Ellers god tid til prat.        HG 

 

Dato: 19.03.2024 
Stad: Brattvåg fjordhotell 

Møteleiar: Presidenten 

Talet på frammøtte 

medlemmer/gjestar:  

Hovudpost: Inner Wheel 
Audun hadde et par klubbsaker: 

Kontingenten til RI og konserten i Spje 

lkavik kirke til støtte for Ukraina. 

 

Erna Johnsen, president i InnerWheel 

Brattvåg, orienterte om klubben, 

distriktet og internasjonalt. Jobber 

med kvinnerelaterte saker lokalt og 

internasjonalt. Historie og utvikling 

gjennom 100 år. Hjelp til forskjellige 

organisasjoner. Hun tok også opp 

utfordringene med å verve nye 

medlemmer, noe Rotary også har 

merket. Mange spørsmål om 

klubbens arbeid. 

Cathrine fortalte at bildene til 

omsorgsentrene på Eidet og i Brattvåg 

var på plass.     

Det ble tid til drøfting av hvordan vi 

kan bruke turvegen rundt 

Synnalandsvatnet som trekkplaster 

for å få nye medlemmer.               HG 

 

 

 

 


